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Geçen hafta İYİ Parti Fatsa Kongresi yapıldı. Coşkulu, heyecanlı, kalabalık. Yeni kurulmuş bir
parti için hayli iddialı.
Başkan seçilen Burak Eroğlu nezdinde tüm yönetim kurulu kadrolarını tebrik etmek gerekir. 
Güçlü bir iktidarın olduğu süreçte parti kurmak, o partide yerelde yönetici olmak biraz cesaret
ister. 
İYİ Partide görev almış yerel kadroların cesareti ciddiye alınmalı. Kadrolar en başından
küstürülmemeli. Tabii ki siyasi ikbal hesapları yapılacak. Ancak bu hesaplar erken başlamamalı.

Örneğin; Süha Topaloğlu ismi Fatsa dahil 19 ilçede tanınan bir isimdir. Süha bey ileriye dönük
çeşitli hesaplara kurban edilmemeli. Çatı altında en ciddi boyutta görevlendirilmeli. Görülüyor ki;
Süha Topaloğlu potansiyel siyasi tehlike görülüyor ve pasivize edilmeye çalışılıyor. Ve istifa
ediyor.
Oysa İYİ Parti daha çok insana ihtiyaç duyulması gereken bir süreçten geçiyor. Her bir fert İYİ
Parti için değerli olmalı. En başından küskünlükler yaratılmamalı. 
Kaldı ki ben izlenimlerimi ve analizlerimi yazıyorum. Partinin iç işlerine müdahale edecek bir
konumda da değilim. 
Türk demokrasisi adına geniş kitlelerde kabul görmeye talip olan partilerin çoğalması..
seçeneklerin artması.. demokrasinin gelişmesi demektir. 
İYİ Parti de kuşkusuz bu amaçla kurulmuş bir parti. 
Umut olmak için, ülkeye ve halka hizmet etmek için.
Fatsa İYİ Partinin kongresini izleyen birisi olarak da kongre salonundaki coşku ve heyecanın
tanığı oldum. Başarılar diliyorum.
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